
Klub přátel ZŠ Dobřichovice 

Zápis ze schůzky třídních důvěrníků 11. 12. 2012 

17.30-18.30h, stará škola  

 

Volba nového předsedy  
- P. Lebeda oznámil, že už nebude pokračovat na postu předsedy KPŠ, novou předsedkyní byla 
zvolena paní Dybalová  
 
Rozpočet 
- návrh na příspěvek pro lyžařský výcvik: jen pro 7. třídy, nebude automatický, a nutno o něj požádat 
předem do stanoveného data 
-  prověřit do příští schůzky příspěvky na KPŠ po třídách 
- zástupkyně ředitele, paní  Seidlerová seznámila KPŠ se stavem plnění rozpočtu za rok 2012, 
vysvětlila návrh rozpočtu a ten byl po krátké diskusi schválen 
- kolem vánočních svátků domluví P. Lebeda s paní Seidlerovou  zapůjčení a kontrolu účetních 
dokladů KPŠ za celý rok (včetně příjmu z maškarního plesu, který není v předběžném plnění rozpočtu 
za rok 2012 vidět) 
 
Maškarní ples 
- maškarní ples opět proběhne 20. ledna, paní Dybalová již většinu potřebných kroků zařídila 
 
Rekonstrukce 
-  začne nejpozději na začátku dubnu, firma už je vybraná, ale nejsou ještě všechny peníze na účtu 
(dotace, aukce pozemku), financování částečně i úvěrem 
- zásah do vyučování nebude dramatický, 3 třídy čtvrťáků a páťáků se budou redukovat na 2, stejně 
by se slučovali kvůli nedostatku prostředků na mzdy, v září přijdou jen 2 první třídy 
- je tedy potřeba prostory jen na 3 další třídy: aula, suterén a jazyková učebna 
- družiny méně nebude (budou v kmenových třídách) 
- jídelna má ještě volnou kapacitu (v současnosti na 490/600), ale bude se rozšiřovat, pokud budou 
peníze a dojde ke schválení 
 
Různé 
- na webu  školy chybí zápis ze schůzky KPŠ z jara (P.Lebeda dodá) 
- zahrnout paní zástupkyni do emailové komunikace KPŠ  zastupcep@seznam.cz 
 
Další schůzka 
- před třídními schůzkami a Dobřichovickou mílí – 9.4.2013 
 

 

Zapsal: Petr Lebeda 
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